
 

 

 

PROTOKOLL KRETSSTYRET   

KS-møte nr. 2/2022 

 

Møtetid:   Tirsdag 15. februar kl. 17.00-19.30 

Møtested:   Teams 

 

  Til stede Forfall Ikke 

møtt 

Leder: Inger Lilleby Fløgum  X   

Nestleder: Jannicke Stenberg 

Mykkestue  

X   

Medlem: Morten Gustu 18-19   

Medlem: Haakon Struksnes Fjone   X  

Medlem: Mali Nordseth Nyløkken   X             

Medlem: Svein Erik Nordhagen   X   

Medlem: Alexander Ericsson   X  

Medlem: Marianne Frantzen 

(referent) 

X   

Ansattes 

representant: 

Tom Svellet  X   

Org. sjef: Tina Thorsen   X   

     

 

AGENDA 

 

Sak -09 Godkjenne saksliste  

Sakslisten ble godkjent med tillegg av en sak, sak -15 

 

Sak -10 Godkjenne protokoll  

Protokoll fra møte 17. januar 2022 ble godkjent 

 

Sak -11 Habilitet   

Ingen aktuelle saker 



 

 

Vedtakssaker 

Sak-12 Overordnet strategi for Innlandet IK 

Saken ble utsatt fra 17.januar da teksten skulle strammes opp og mål kuttes. 

 

Vedtak: 

Strategi 2022-2024 vedtas lagt frem for administrasjonen i Innlandet 

idrettskrets for innspill/kommentarer. 

Frist for innspill: 24.februar 2022 

 

 

Sak-13 Fordeling og kriterier for fylkeskommunale midler til særkretser/regioner  

Administrasjonen la fram forslag til fordeling og kriterier. Kriteriene var 

tidligere fremlagt for kretsene særkretser og regioner. 

 

Vedtak: 

Styret støtter administrasjonens innstilling, og gir de fullmakt til å utforme et  

opplegg for søknader i tråd med Innlandet Fylkeskommune. Styret ber om at 

det fremlegges rapport på gjennomføring og resultat av utviklingstiltak når 

dette foreligger. 

 

   

 

Sak-14 Sondering opprettelse av et AS i Innlandet IK 

Administrasjonen la fram et forslag til prosess for å undersøke om Innlandet 

idrettskrets skal opprette et eget AS for bruk ved blant annet større 

arrangementer.        

    

Vedtak: 

Styret vedtar at administrasjonen, ved en senere anledning, legger fram et 

forslag til opprettelse av et aksjeselskap under Innlandet idrettskrets. 

 

 

Sak-15 Høringsuttalelse til NIF fra IIK i anledning: 

«Bestemmelser om tilskudd til anlegg for idrett og fysisk aktivitet – 

2022.»   

Anleggsutvalget har sammen med Line Kongssund fra administrasjonen 

arbeidet med en høringsuttalelse. Denne er 15. februar 2022 sendt resten av 

styret for gjennomgang. Innspill/kommentarer sendes Haakon Struksnes Fjone. 

Frist for tilbakemelding: 23.februar. 

  Frist for innsendelse av høringsuttalelse er 25.februar 2022. 

 

  Vedtak: 

Styret tar saken om høringsuttalelsen til orientering og vedtak treffes etter 

innspillsfrist 23.februar. 

 

 



 

 

 

 

 

 

Diskusjons/orienteringssaker og saker for eventuelt videre oppfølging 

 

• Alexander lager saksgrunnlag om Ung medvirkning til neste styremøte, inkluderer 

Martin fra administrasjonen i arbeidet. Utsatt da Alexander hadde forfall 15.02. 

• Alexander lager saksgrunnlag om Nettverk for unge idrettsledere til neste styremøte. 

Utsatt da Alexander hadde forfall 15.02. 

• Administrasjonen har hatt mye kursvirksomhet. 

• Administrasjonen har større fokus på idrettsråd og vil ringe hvert enkelt idrettsråd i 

Innlandet og gjøre en liten «spørreundersøkelse» for å bevisstgjøre deres rolle. 

• Idrettsgalla 2023 skal holdes på Hamar og det er et ønske fra NRK, NIF og Norsk 

Tipping at IIK tar en rolle ved dette arrangementet. 

• Administrasjonen jobber med Parastrategi og styret kan vente en vedtakssak. 

• Prosjektstilling akkvisisjon. Fylkestinget ba om å få den tilbake etter ytterligere arbeid 

og forankring. Inger kontakter gruppeleder Hans Kristian Enge. Politisk utvalg i IIK 

vil deretter jobbe med videre involvering. 

• Status planlegging kretstinget og fremdriftsplan:  

o Tina orienterte og administrasjonen legger på neste styremøte 16.mars frem 

forslag til gjesteliste. 

o På tinget fremmer Morten sammen med 2 utenfor styret, sak om styrehonorar. 

• Status og planer politisk påvirkningsarbeid: 

o Idrettens time; har vært i bero grunnet covid-19, men vil komme i gang. 

o Idrettspolitisk dag; politisk utvalg jobber for å få til ny dag. 

o Møte justiskomité; Inger og Tina skal sammen med Torleif Nilsen ha møte 

ang politiattestordningen med bl.a. Tor André Johnsen (Frp) 

o Inger og Tina skal ha møte med Anette Trettebergstuen 22.februar 

o Inger og Tina skal ha møte med Turid Kristiansen (Høyre) om bl.a. 

begrensninger under korona og strømutgifter. 

 

 

Eventuelt 

• Saker til publisering fra styremøtet: 

o Styret og administrasjonen arbeider med forberedelser til idretsskretstinget. 

• Tom informerte om at administrasjonen ser på intern arbeidsfordeling rundt 

idrettsrådene. 

• Svein Erik informerte om «Åpent seminar om bærekraft». Seminaret er et samarbeid 

mellom Høyskolen i Innlandet på Lillehammer, Norges Idrettshøgskole og Innlandet 

idrettskrets. 


